
PROTOKOI, NR XXIII / 08
z sesji Rady Miejskiej w Jqdrzejowie

odbytej w dniu 21 lutego 2008 roku w Domu Kultury w Jgdrzejowie.

Ad. r.
O godzinie 100s Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Andrzq Hatny otwari obrady XXIII

sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie. Przewodnicz4cy powital, zaproszonych goSci, radnych,

burmistrz6w, naczelnik6w Urzgdu Miejskiego, kierownik6w jednostek organizacyinych Gminy,

soltys6w oraz wszystkich przybylych na obrady.
Przewodni czqcy Rady stwierdzil, ze na sali obrad obecnych jest 21 radnych na ustawowy

sktad Rady 21 radnych; Przewodniczqcy Rady stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania

uchwal.
Przewodni czqcy zglosil kandydaturE radnej Urszuli Kruk na sekretarza obrad. Radna

Kruk wyrazrlazgodE.
Rada Miejska w JEdrzejowie jednogloSnie przyjEla kandydaturE radnej Urszuli Kruk

na sekretarza obrad.

A d . 2 .
Na sesji w dniu 31 stycznia 2008 roku nieobecni byli radni Waclaw KEdra i Grzegorz

KuSmierz. Przewodni czqcy Rady nie usprawiedliwil nieobecnoSci.

Ad .3 .
Proponowany porz4dek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quomm, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoSci radnych na sesji w dniu 31 stycznia 2008 r.

3. Przyjqcie porz4dku obrad.
4. PrzyjEcie protokolu zpoprzedniej sesji.
5. ZapTtania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza miEdzy sesjami.
7. Informacja o realizacji uchwal podjgtych na poprzedniej sesji.
8. Uchwala w sprawie odwolania przedstawiciela Wojewody Swigtokrzyskiego z peinienia

funkcji c,zlonka Rady Spolecznej ZaJd.adu Podstawowej Opieki Zdrowotnej

w JEdrzejowie powolanej uchwal4Nr XLV/380/06 Rady Miejskiej w Jqdrzejowie z dnia

16 lutego 2006 roku w sprawie powolania Rady Spolecznej Zaldadu Podstawowej Opieki

Zdrowotnej w Jgdrzejowie.
g. Uchwaia w sprawie powolania przedstawiciela Wojewody Swiqtokrzyskiego do pelnienia

funkcji cz\.onka Rady Spolecznej Zakladu Podstawowej Opieki Zdrowotnej

w Jgdrzejowie powolanej uchwal4Nr XLV/380/06 Rady Miejskiej w Jqdrzejowie z dnra

16 lutego 2006 roku w sprawie powolania Rady Spolecznej Zakladu Podstawowej Opieki

Zdrowotnej w Jqdrzej owie.
10. Uchwala w sprawie: naloZenianaZaklad Podstawowej Opieki Zdrowotnej w JEdrzejowie

obowi4zku wykonania dodatkowe go zadania.
11. Uchwala o zamiarze likwidacji Przedszkola w Zespole Plac6wek OSwiatowych w Potoku

Wielkim.
12. Uchwala sprawie zamiaru rozwiqzania Zespolu Placowek Oswiatowych w Potoku

Wielkim.
13. Uchwala o zamiarze likwidacji Filii Szkoly Podstawowej rc 2 w JEdrzejowre z siedzib4

w Zagay.
14. Uchwala o zamiarze likwidacji Szkoly Podstawowej w WEglericu i utworzenia Filii

Szkoly Podstawowej nr 3 w JEdrzejowie z siedzib4w Wqglericu.



15. Uchwala w sprawie zamiaru likwidacji Przedszkola w Zespole Plac6wek Oswiatowych
w Piaskach.

16. Uchwala o zamiarze likwidacji Szkoly Podstawowej w Piaskach w celu obni2enia
j ej stopnia organizacyjnego.

17. Uchwala w sprawie zamiarurozwiqzaniaZespolu Plac6wek OSwiatowych w Piaskach.
18. Uchwala o zamiarze likwidacji Przedszkola w Zespole Plac6wek Oswiatowych

w tr-ysakowie.
19. Uchwala o zamiarze likwidacji Szkoly Podstawowej w l-ysakowie w celu obnizenia

j ej stopnia organizacyjnego.
20. Uchwala o zamrarue rozwiqz.ania Zespolu Plac6wce OSwiatowych w tr ysakowie.
21. Uchwala w sprawie przyjEcia regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych

w szkolach i plac6wkach oSwiatowych prowadzonych przez GminE Jqdrzej6w w roku
2008.

22.Uchwala w sprawie przyjEcia regulaminu zasad przyznawarria, wyplacania i wysokoSci
nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego i dodatku wiejskiego oraz zasad
przyznawania pozostalych Swiadczeh zwiqzanych ze stosunkiem pracy nauczyciela
w roku 2008.

23. Uchwala w sprawie ustalenia najni2szego wynagrodzenia zasadniczego w I-szej kategorii
zaszeregowania oraz wartoSci jednego punktu w zlotych niezbgdnych do sporzqdzenia
tabeli miesiEcznych kwot wynagrodzenia zasadniczego pracownik6w nie bgdqcych
nauczycielami, zatrudnionych w plac6wkach oSwiatowych prowadzonych przez Gming
Jgdrzejow.

24.Uchwala w sprawie uchwalenia budzetu miasta i gminy na 2008 rok.
25. Odpowiedzi na interpelacje.
26. Sprawy r62ne.
27. Zamkniqcie obrad.

Radny Pawel Blaszkiewicz w imieniu radnych Bloku Samorz4dowego, po analizie
przedstawionego projektu budzetu, jak r6wnie2 po dorgczonych przed chwil4 autopoprawkach,
wnioskuje o wykreSlenie z porz4dku obrad punktu 24: ,oUchwala w sprawie uchwalenia
bud2etu miasta i gminy na rok 2008".

Radna Janina Szreniawa popiera wniosek radnego Blaszkiewicza. Radna Szreniawa
dodala, ze jest czlonkiem Komisji Budzetu. Byly dwa posiedzenia Komisji i nie zostal
opracowany budzet.

Radny Tadeusz Lesiakowski z uwagi na nie ujgcie w projekcie budzetu wielu istotnych
dziedzinzZycia gospodarki komunalnej wnosi o skre5leniezporz4dku obrad dzisiejszej sesji
i przelo2enie do obradowania w polqczonych Komisjach Rady Miejskiej.

Radny Jan ZiEbihski wspiera postawione wnioski. Drogi publiczne powiatowe i zadania,
kt6re zostaly ustalone, zdecydowana wiqkszoSd radnych dostala dziS. To chyba nie jest uczciwe.
Radny jest zaskoczony zadaniami, kt6re zostaly wpisane.

Radny Waclaw KEdra wnioskuje o przesunipcie punktu 16 jako punkt 19, z tym,
2e wcze5niejsze punkty bytyby realizowane w takiej kolejno3ci, a punkt 16 po punkcie 19.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny zglosil wniosek o prryjpcie porz4dku obrad w wersji
zaproponowanej w materialach.

Jako pierwszy byl glosowany wniosek zgloszony przez Przewodniczqcego Rady o przyjpcie
porz4dku obrad w wersji zaproponowanej w materialach.
Za
Przeciw
Wstrzymalo siE

_ 1 0
- 9
- 1



Radny lan Zigbinski wnosi o powt6rzenie glosowania, poniewa? w
wynik glosowania byt: 10 - l0 - 1.

Jegoprzekonaniu

W zwi4zku z powylszym ponownie glosowano wniosek, aby porz4dek obrad przryjqc
w wersji zaproponowanej w materialach:
Z a - 1 0
Przeciw - 10
Wstrzymalo siE - 1

W zwiqzku z tym, 2e wniosek Przewodniczqcego Rady nie zostal przeglosowany,
przyst4pi ono do glo s ow ania zglo szonych wnio sk6w :

Wniosek kilku radnych o wykreSlenie zporz4dku obrad punktu 24: ,,Uchwala w sprawie
uchwalenia budZetu miasta i gminy na rok 2008'0.

Wniosek nie zostal przyjpty.

Wniosek o przesunipcie punktu 16 jako punkt 19, z tym,2e wczeSniejsze punkty bytyby
realizowane w takiej kolejnoSci, a punkt 16 po punkcie 19.

Za
Przeciw
Wstrzymalo siq

Za
Przeciw
Wstrzymalo siq

Wniosek zostal

1 0
1 0
1

_ 1 0
- 9

.,

przeglosowany.

Przewodniczqcy Rady poprosil o chwilg przerwy w celu konsultacji z radc4prawnym.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny po konsultacjach oznajmll, ze Rada bgdzie obradowa6
wedlug porzqdku obrad przedstawionego w materialach, ze wzglqdu na to, 2e Zaden z wniosk6w
o zmianq porz4dku obrad nie uzyskal bezwzglgdnej wipkszoSci, czyli 11 glos6w.

Radny Pawel Blaszkiewicz \waLa, ze nale?y przeglosowa(, jeszcze wniosek radnego
Lesiakowskiego, kt6ry m6wil o przesunigciu uchwaly budzetowej na najbhlszq sesjE. Ten
wniosek nie byl przedmiotem glosowania.

Przewodnicz4cy Rady wyjaSnil, 2e nie poddal pod glosowanie tego wniosku, poniewaz
wniosek radnego Blaszkiewicza r radnej Szreniawy zmierzal do usuniEcia punktu 24, natomiast
porz4dek nastEpnej sesji.... Jest oczywiste,2e Rada musi w pewnym okresie przylq(, uchwalE
budzetow4. Czy to bEdzie na nastqpnej sesji, czy nie - trudno powiedziei. Je2eli radni chc4
i upieraj4 sig przy tym, wniosek radnego Lesiakowskiego zostanie poddany pod glosowanie.

Rada Miejska w Jgdrzejowie glosowala nad wnioskiem radnego Lesiakowskiego:
Z a - 1 0
Przecir.v - 10
Wstrzymalo siq - I

Wniosek nie zostal przyjpty.

W zwi4zku z wynikami glosowania porz4dek obrad wygl4da nastEpuj4co:
Porz4dek obrad:

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. Usprawiedliwienie nieobecnoSci radnych na sesji w dniu 3l stycznia 2008 r.



3. Przyjgcie porz4dku obrad.
4. PrzyjEcie protokolu zpoprzedniej sesji.
5. Zapytania i interpelacje radnych.
6. Sprawozdanie zpracy Burmistrza miEdzy sesjami.
V. Informacia o realizacji uchwal podjEtych na poprzedniej sesji.
8. Uchwala w sprawie odwolania przedstawiciela Wojewody SwiEtokrzyskiego z pelnienia

funkcji czlonka Rady Spolecznej Zakladu Podstawowej Opieki Zdrowotnej
w Jgdrzejowie powolanej uchwal4Nr XLV/380/06 Rady Miejskiej w JEdrzejowie z dnia
16 lutego 2006 roku w sprawie powolania Rady Spolecznej Zakladu Podstawowej Opieki
Zdrowotnej w Jgdrzej owie.

9. Uchwala w sprawie powolania przedstawiciela Wojewody Swiqtokrzyskiego do pelnienia
funkcji czlonka Rady Spolecznej Zakladu Podstawowej Opieki Zdrowotnej
w Jqdrzejowie powolanej uchwal4Nr XLV/380/06 Rady Miejskiej w Jgdrzejowie z dnia
16 lutego 2006 roku w sprawie powolania Rady Spolecznej Zakladu Podstawowej Opieki
Zdrowotnej w Jgdrzejowie.

10. Uchwala w sprawie: nalolenranaZaklad Podstawowej Opieki Zdrowotnej w JEdrzejowie
obowi4zku wykonania dodatkowe go zadania.

1 1. Uchwala a zamiarze likwidacji Przedszkola w Zespole Plac6wek OSwiatowych w Potoku
Wielkim.

12. Uchwala sprawie zamiaru rozwiqzania Zespolu Plac6wek OSwiatowych w Potoku
Wielkim.

13. Uchwala o zamiarze likwidacji Filii Szkoly Podstawowej nr 2 w Jgdrzejowie z siedzib4
w Zagaju.

14. Uchwala o zamiarze likwidacji Szkoly Podstawowej w Wqgleiicu i utworzenia Filii
Szkoly Podstawowej nr 3 w JEdrzejowie z siedzib4w Wgglericu.

15. Uchwala w sprawie zamraru likwidacji Przedszkola w Zespole Plac6wek OSwiatowych
w Piaskach.

16. Uchwala o zamiarze likwidacji Szkoty Podstawowej w Piaskach w celu obni2enia
j ej stopnia organrzacyjnego.

17. Uchwala w sprawie zamiarurozwrqzania Zespolu Plac6wek O5wiatowych w Piaskach.
18. Uchwala o zamiarze likwidacji Przedszkola w Zespole Plac6wek OSwiatowych

w Lysakowie.
19. Uchwala o zamiarze likwidacji Szkoly Podstawowej w tr-ysakowie w celu obni2enia

j ej stopnia or ganizacyjnego.
20. Uchwala o zamiarze rozwiqzania Zespolu Plac6wce OSwiatowych w Lysakowie.
2l.Uchwala w sprawie przyjgcia regulaminu wynagrudzania nauczycieli zatrudnionych

w szkolach i plac6wkach oSwiatowych prowadzonych przez Gminq Jpdrzej6w w roku
2008.

22.IJchwala w sprawie przyjEcia regulaminu zasad przyznawania, wyplacania i wysokoSci
nauczycielskiego dodatku mieszkaniowego i dodatku wiejskiego oraz zasad
przyznawania pozostalych Swiadczef zwiqzanych ze stosunkiem pracy nauczyciela
w roku 2008.

23. Uchwala w sprawie ustalenia najnizszego wynagrodzenia zasadniczego w I-szej kategorii
zaszeregowania oraz wartoSci jednego punktu w zlotych niezbEdnych do sporzqdzenia
tabeli miesiqcznych kwot wynagrodzenia zasadniczego pracownik6w nie bgd4cych
nauczycielami, zaftudnionych w plac6wkach oSwiatowych prowadzonych przez GminE
JEdrzej6w.

24.Uchwala w sprawie uchwalenia budzetu miasta i gminy na 2008 rok.
25. Odpowiedzi na interpelacj e.
26. Sprawy roZne.
27. Zamknigcie obrad.



Ad.4 .
Nie zgloszono uwag do protokoluzpoprzedniej sesji.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny stwierdzil,2e protok6l z sesji w dniu 31 stycznia

2008 roku zostal przyjgty .

Ad .5 .
I " Radna Janina Szreniawa powiedziala, ze mieszkaric6w nurtuje sprawa szpitala. Media

nagloSnily na calqPolskg, tylko radni nie wiedz4 co siE dzieje"
Przewodnicz4cy Rady zapytal, czy Pani Radna chciala zadac pltanie, a jezeli tak, to poprosil
o sformulowanie pytania.

Radna Janina Szreniawa pyta, czy Burmistrz wie, co siq dzieje w szpitalu.
Radna prosi o odpowiedz na piSmie.
2. Radna Janina Szreniawa pyta, co to za namioty s4 postawione w mieScie? Czy malo

sklep6w mamy? Namioty popostawiane - to tzeba bylo stolik6w nie likwidowad, bo tam
byly duLe pieni4dze. Na Partyzant6w jest postawiony na kawalku zielehca, to moze
Parafia SwiEtej Tr6jcy by parking wydziefiawi\a.

3. Radny Przemyslaw Piec z uwagi nawzmo2ony ruch na skrzy2owaniu ulic Glowackiego
i Murawiec LLwaLa, iz jest koniecznoS6 zamontowania tam znaku,,Stop" przy wyjeldzie
z ul. Murawiec. Powstaly obiekt handlowy spowodowal zwigkszenie ruchu w tym rejonie
miasta. W tym roku bylo tam juZ kilka wypadk6w, kierowcy jezdzq na pamiE6.
W zwi4zku z tym, 2e kierowcy parkuj4 auta gdzie popadnie widocznoS6 jest bardzo
ograniczona.

4. Radny Marek Zygan przypomnial, 2e w ubieglym roku zostal zdewastowany slup
ogloszeniowy na skrzy2owaniu ulic Chrobrego i Przypkowskiego. Zamontowana tablica
ogloszeri jest mala; powierzchnia reklamowa slupa byla du2o wiqksza. Radny pyta, czy
mo2nazamontowai tam ten slup, ewentualnie zakupid nowy, spelniaj4cy tq rolg.

5. Radny Marek Zygan uwala, 2e dobrze siq stalo, i2 zostal wybudowany wjazd do UrzEdu
Miejskiego i LO, ale wielk4 uci42liwoSci4 jest parkowanie samochod6w na wjeLdzie
w spos6b tarasujqcy ten wjazd. Radny prosi o dzialania zmrerzajqce do rozwiqzania tego
problemu.

6. Radny ZdzisLaw Adamczyk powiedzial, ze poniewaz na ostatniej sesji nie otrzyma\
oczekiwanej odpowiedzi, pyta jeszcze raz, bardzo precyzyjnie: czy zostal zlohony
wniosek na pozyskanie Srodk6w unijnych na wymianq eternitu, kt6ry znajduje sig na
dachach budynk6w, a kt6ry musi zniknqt do 2032 roku. Poniewaz Srodki unijne bgdq do
wykorzystania przez gminy do roku 2013, a do wymiany pozostalo jeszcze 80 o/o eternitu,
nie zlohenie tego wniosku bgdzie skutkowalo tym, 2e nie wszyscy bede mogli z tego
dofinansowania skorzystad. O ile radnemu wiadomo, prawie wszystkie gminy juz takie
wnioski zloLyly, stqd troska radnego, by tego nie przegapii. Przyjmowanie wniosk6w
bEdzie do korica lutego.

7. Radny Zdzislaw Adamczyk pyta, czy nie byloby zasadne wydzielii plac na terenie naszej
gminy, aby mieszkaricy mogli zapasy niepotrzebnego eternitu zwozic w jedno miejsce,
tek, by firma zajmujqca siq wywozem na miejsce utylizacji mogla z jednego miejsca
zaladowac caly zestaw, co byloby zkorzyficiqdla mieszkat'rc6w gminy, bo nie musieliby
zato placic. Ztego, co radnemu wiadomo, w ubieglym roku jedna zformzwroclla siE do
urzgdu o taki teren, ale do tej pory nie ma odpowiedzi.

8. Radny Zdzis\aw Adamczyk pyla, czy bylaby mozliwoSi, nie czekaj4c wiosny, zasypac
dziury na ul. Krzywej kolo rzeki Brzeflnica. Jest to bardzo w4ska uliczka i aby siq min4i
trzeba zje2dLa(, na pobocze.

Radny Adamczyk prosi o odpowiedZ na pi5mie.



9. Radny Waclaw Kgdra przypomnial, 2e w ubieglym roku Rada podjqla uchwalg
o przekazaniu gruntu dla firmy Dragon Boiler pod inwestycje. W roku ubieglym i w tym
roku na to zadanie s4 w bud2ecie znaczne Srodki. Radny pyta, jaki dziS iest stan prawny
przekazania tych grunt6w jak r6wnie? rozpoczgcia tej inwestycji. Padty deklaracje,
ze w 2008 roku ma powstai hala. Rady pyta, jakie warunki na dziS spelnia caly ten teren,
aby pr4'chodzili nastgpni inwestorzy, co do kt6rych byly zapewnienia, 2e czekai4
w kolejce.

10" Radny Tadeusz Lesiakowski pyta, kto odpowiada za utrzymanie ulicy Pilsudskiego i czy
jest monitorowana jakoS6 pracy firmy. DziS rano iadna forma zalmujqca sip utrzymaniem
zimowym na tej ulicy nie byla.

1 i. Radny Krzysztof Swietlik ponownie pyta o przystanek w tr-ysakowie KawEczyfiskim,
Lysakowie Drugim i tr ysakowie pod Lasem. Byl wsp6lny przystanek; radny nie wie, kto
go zabral. Radny informowal wczeSniej Burmistrza o tym, 2e wlaSciciel gruntu nie
v,,yrazil zgody. Radny pyta, co w tym temacie Burmistrz zrobit.

Radny Waclaw Kgdra przypomnial, ze wniosek Przewodniczqcego Rady o przyjgcie
porzqdku obrad w caloSci nie uzyskal wigkszoSci glos6w. Poprawki zgloszone przez
poszczeg6lnych radnych, nie uzyskaly wiqkszoSci z wyj4tkiem zgloszonej przez radnego.
Przewodniczqcy nie poddal pod ponowne glosowanie caloSci porz4dku obrad. Radny pyta radcq
prawnego, czy zostaly spelnione wymogi formalne. Czy Rada jeszcze raz nie powinna glosowa6
nad porz4dkiem?

Radca Prawny Wieslaw Zagala wyjaSnil, ze sprawa ta jest doS6 jasno i klarownie
wyartykulowana w ustawie o samorz4dzie gminnym. M6wi, ze proponowany porz4dek obrad
przygotowuje przewodnrczqcy - takajest jego rola - i przedstawra radzie. Nie ma potrzeby
przeglosowywania porzqdku obrad zaproponowanego przez przewodniczqcego. Radni mogq
zglaszac zmiany do porz4dku obrad i zmiany te mog4 byi wprowadzone bezwzglEdn4
wigkszoSciq glosow ustawowego skladu rady. Sklad rady wynosi 21, wiqc Zeby jakakolwiek
poprawka przeszl.a, musi by6 tych glos6w 1 1. Gdyby przyj46 tok rozumowania radnego,
to praktycznie kaZda sesja moglaby byi w jakiS spos6b podwaZana i nie dosztoby do jej
zwolania. Dlatego ustawodawca wprowadzil v'ryra1ny wym6g: bezwzglgdna wiEkszoSi glos6w
ustawowego skladu rady. Niekt6re rady zv,ryczajowo przyjply, 2e to, co zaproponowal
przewodnicz4cy jest glosowane. Nie wynikato z zadnych przepis6w. Ten porzqdek obrad, kt6ry
zaproponowal przewodniczqcy rady, majqc takie uprawnienia, jest dla radnych wi424cy. Nie
muszq radni przyjmowad porz4dku obrad.

Radny Przemyslaw Piec poprosil o ogloszenie 10 minut przerwy.

Ad .6 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdania zpracy Burmistrza miqdzy sesjami.

A d . 7 .
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji uchwal podjEtych na poprzedniej sesji.

A d . 8 .
Przewodniczqcy Rady AndrzejHatny odczyta\ uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odc4tal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jqdrzejowie powziEla uchwalg nr XXIII/I57108 w sprawie odwolania

przedstawiciela Wojewody Swiqtokrzyskiego z pelnrenia funkcji czlonka Rady Spolecznej
Zakladu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jgdrzejowie powolanej uchwal4 Nr XLV/380/06



Za

Rady Miejskiej w Jqdrzejowie z dnra l6 lutego 2006 roku w sprawie powolania Rady Spolecznej
Zaktadu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w JEdrzejowie, nastppujqce iloSciq glos6w:

- 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 1
/Uchwala nr XXIII/I57108 w zalqczeniu do protokolu/.

A d . 9 .
Przewodnicz1cy Rady AndrzejHatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Pni Joanna Zardzewialv przedstawila sig: powiedziala, 2e urodzila sig i mieszka

w Jgdrzejowie. Z ochron4 zdrowia jest zwiqzana od 23 lat. Pracuje jako pielggniarka i szpitalu.
Od 10 lat jest pielggniarkq oddziatow4 oddzialu chirurgii. Ukoriczyla studia podyplomowe
z zakresu zarz4dzania ochron4 zdrowia, uczestniczyla w szkoleniach krajowych organizowanych
pt zez M i ni ster stw o Z dr ow ia i otr zy mala c ertyfi kat.

P rz e wo dni c z1cy Rady Andr zej Hatny o dczy tal proj e kt uchwal y.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powziEla uchwalp nr XXIII/I58/08 w sprawie powolania

przedstawiciela Wojewody SwiEtokrzyskiego do pelnienia funkcji czlonka Rady Spolecznej
Zakladu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w JEdrzejowie powolanej uchwalq Nr XLV/380/06
Rady Miej skiej w Jgdrzej owi e z dnia I 6 lutego 2006 roku w sprawie powolania Rady Spolecznej
Zakladu Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jgdrzejowie, nastEpujqcq iloSci4 glos6w:

Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - I
lUchwala nr XXIIVI58/08 w zalqczeniu do protokotu/.

Ad. 10.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odcqtat uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodni cz4cy Rady Andrzej Hatny o dczytal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziqla uchwalp nr XXIIVl59/08 w sprawie: nalozenia na

Zaklad Podstawowej Opieki Zdrowotnej w Jgdrzejowie obowi4zku wykonania dodatkowego
zadania, nastqpuj 4c4 iloSci4 glos6w:

- 2 r
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nr XXIIV159/08 w zalqczeniu do protokolu/.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny o godzinie 10as oglosil przerwg trwaj4c4
do godziny 1 1oo.

Radny Rady Powiatu Jgdrzejowskiego Pan Ryszard Pacanowski poinformowal,
2e w dniu dzisiejszym zloLyl pismo do Burmistrza w sprawie problem6w z odbiorem telewizji
w okolicach UrzEdu Miejskiego i Urzgdu Skarbowego. Wedlug Pana Pacanowskiego przyczynq
jest antena telefonii kom6rkowej usytuowana na dachu Liceum Og6lnoksztalc4cego. Pan
Pacanowski apeluje o powazne potraktowanie stanu zdrowia mlodzie?y i pracownik6w. Nie
molna zdrowa przehczac na pieni4dze. Waz pismem do Burmistrza Pan Pacanowski skierowal
ekspertyzq jednego z czolowych specjalist6w w Europie w dziedzinie szkodliwoSci dzialania
promieniowania elektromikromagnetycznego, profesora Wlodzimierza Klonowskiego. Pan
Pacanowski apeluje o wsparcie jego dzialah.

Za 20

Za



Ad.  11.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalE nr XXIII/160/08 o zamiarze likwidacji

Przedszkola w Zespole Plac6wek OSwiatowych w Potoku Wielkim, nastEpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
lUchwala nr XXIII/I60/08 w za\qczeniu do protokolu/.

Ad. 12.
Przewodnicz1cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Radny Jan Adamus proponuje, aby w uzasadnieniu do uchwaly przy slowach ,,oddzial

przedszkolny" dopisad ,rw grupie r62nowiekowej". Radny proponuje, aby takie zapisy
znalazly sig r6wnie2 w nastppnych uchwalach dotyczqcych zamiaru rczwiqzania zespol6w
plac6wek oSwiatowych.

WiEcej uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziqla uchwalg nr XXIIV161/08 w sprawie zamiaru

rozwiqzaniaZespolu Plac6wek OSwiatowych w Potoku Wielkim, nastEpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr XXIII/I61/08 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 13.
Przewodniczqcy Rady AndrzejHatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
P rzewo dni cz4cy Rady Andr zej Hatny o dc zy tal proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalq nr XXIIV|62108 o zamiarze likwidacji

Filii Szkoly Podstawowej nr 2 w Jgdrzej owie z siedzib4 w Zagaju, nastgpuj qc4 iloSciq glos6w:
Z a - 1 4
Przeciw - I
Wstrzymalo siq - 6
/Uchwaia nr XXIII/I62/08 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 14.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczy4al proj ekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalE nr XXIIVl63108 o zamiarze likwidacji

Szkoly Podstawowej w WEglefcu i utworzenia Filii Szkoly Podstawowej nr 3 w Jqdrzejowie
z siedzibqw WEglefcu, nastqpujqc4 iloSci4 glos6w:
Z a - 1 5
Przeciw - I



Wstrzymalo sig - 5
/Uchwala nr XXIII/163/08 w zalqczeniu do protokolu/.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny o godzinie
do godziny 1 150.

112s oglosil przerwQ trwaj4c4

Ad. 15.
Przewodnicz4cy Rady
Uwag nie zgloszono"
Przewodniczqcy Rady
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziqla uchwalE nr XXIII/164108 w sprawie zamiaru

likwidacji Przedszkola w Zespole Plac6wek OSwiatowych w Piaskach, nastgpuj4cq iloSci4
glos6w:
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig
lUchwala nr XXIII/I64108 w

Ad. 16.
Przewodniezqcy Rady AndrzejHatny odcqtal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Wiceprzewodmczqcy Rady Pawel Olszak w sprawie szkoly w Piaskach i szkoly

w l-ysakowie przedstawil stanowisko Klubu Radnych PSL: Komisja ds. opracowania
rcorganrzacji sieci szk6l powolana zostala przez Burmistrza zarzqdzeniem z 24 stycznia 2007
roku. Materialy na sesjq, w kt6rych znalazly siE uchwaly dotycz4ce likwidacji szkol radni
otrzymali tydzieh temu. Radni nie bEdqcy czlonkami tej komisji mieli tylko kilka dni
nazapoznanie siQ z problemem. Pan Olszak kilkakrotnie zwracal siQ do Burmistrza
o przedstawienie material6w, kt6re byly podstawq do opracowania projekt6w uchwal. Gdy prosil
o przedstawienie merytorycznego uzasadnienia, otrzymywal zdawkowq odpowied2, ze szkoly te
generuj4 wysokie koszty, 2e se zle warunki lokalowe. Dopiero na wyrai:ne Zqdarrrie
przewodniczqcego Komisji Budzetu sporz4dzone zostalo zestawienie doplat Gminy do
funkcjonowania poszczeg6lnych plac6wek i okazuje siE, ze typowane do reorganizacji szkoly,
wcale nie powoduj4 najwyZszych koszt6w. Doplata Gminy do jednego dziecka
wposzc'zeg6lnych szkolach wynosi: Jasionna- 3184 zl; Mnichow- 3 200 z\; Potok Wielki -

2 500 zl; Przqslaw I 800 zl; tr ysakow - 1035 zl; Piaski 3 16l zt. Te cyfry przemawiaj qza tym,
2e nie molna podj4i uchwaly o likwidacji tej szkoly. Nie zawszekoszty s4 najwaZniejsze, a na
pewno nie w tym przypadku. Nie nale2y zapomina(' ze w malej klasie lepszy jest kontakt
dziecka z nauczycielem, wiqcej jest czasu na indywidualnq pracQ z uczniem. NadrzEdnym celem
winno byc dbanie o dobro dzieci, a dla nich dobre jest to, aby zostaly w szkolach, kt6re dobrze
znaj4 w kt6rych dobrze siE czuj4 i do kt6rych z przyjemnoSci4 uczpszczaja, Zmiana szkoly dla
dzieci w tym wieku oznacza ogromny stres, bowiem nie kahde dziecko potrafi odnale26 siE
w nowym Srodowisku. Przedstawiana jest powszechnie opinia, 2e mala szkola jest zla - wrQcz
przeciwnie: mala iloS6 uczni6w to podstawowazaleta.Kahdy uczehjest zauwaAony, doceniony,
dopilnowany i wysluchany. Nie jest naraZony na stres i przemoc ze strony starszych koleg6w, co
czEsto zdarza sig w szkolach molochach i wymaga montowania monitoringu. Uczen czuje siq
w szkole bezpieczme jak w rodzinnym domu, dlatego chqtnie do niej przychodzi. Kolejnym
plusem jest to, 2e nauczyctele znqq otoczenie uczni6w, znajq problemy rodzinne i osobiste.
W duzej szkole uczeh staje siq anonimowy.Kazde dziecko ma inne moZliwoSci, w innym tempie
pracuje, inaczej siq mobilizuje. UwzglEdnienie tego pozwala na bardziej efektywnq pracQ.
Bardzo walnejest indywidualne podejScie do dziecka. PSL nie bEdzie likwidowa6 szk6l na wsi.

Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.

Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.

l 9
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Nie zawsze pieni4dze s4 najwazniejsze, a na pewno nie w tym przypadku, dlatego nie mo2na
zlikwidowai tych plac6wek.

Radny Grzegorz KuSmierz zap74al, czy wszystkie dzieci zameldowane na stale na
Piaskach uczgszczalqdo szkoly w Piaskach, co jest przyczynq,Ze w klasie IV nie ma ani jednego
ucznia, czy iest mo2liwoSi poprawienia kondycji oSwiaty przez rcorganizacjE w szkolach
miejskich?

Radny Waclaw KEdra powiedzial, 2e cieszy sig z wypowiedzi radnego Olszaka;
powiedzial coS, w czym zawarte jest sedno sprawy. Wiele dyskusji odbywalo siq na temat
reorganizacji plac6wek i dzisiejsza debata nie zakoriczy tej dyskusji. Nasuwajq siq pytania:
projekt uchwaly na sesjg przygotowal Burmistrz - dlaczego wybrano te dwie szkoly, pod
wzglgdem koszt6w nie najdroZsze? Podawane s4 r62ne kwoty oszczgdno6ci. W uzasadnieniu do
uchwaly jest kwota 138 000. Nastqpnie skorygowano na 205 000 i tam napisano, 2e nauczyciel
dostal odprawE. Tego nie nale?y liczy(, w koszty utrzymania ucznia i w koszty szkoly.
Utrzymanie jednego ucznia niepelnosprawnego w Piaskach kosztowalo okolo 20 000 zl - to jest
obowiqzek, kt6ry szkola musi wykona6. OszczpdnoSci, jakie wyniktyby w przypadku
reorganizacji tej szkoly s4 nastgpuj4ce: na pewno zmniejszy siq subwencja oSwiatowa - r62nica
miqdzy szkolq wiejsk4 i miejsk4 wynosi ponad 1200 zt - bqdzie to kwota okolo 30 000 zt.
Koszty dowozu wynios4 r6wniez okolo 30 000 zl. Opiekun dla dzieci dowoZonych - okolo
10 000 zl. Wedlug wyliczeri rady rodzic6w Gmina zaoszczedzi okolo 60 - 80 000 zl. Przy
bud2ecie 52 ml zt - jaki to stanowi procent? Radny prosi, aby dziS nie podejmowa6 2adnej
uchwaly niekorzystnej dla tej szkoly.

Kierownik GZOSiP Pan Jan Robak odpowiedzial, 2e nie wszystkie dzieci z Piask6w
uczqszczajqdo szkoly w Piaskach - przynajmniej polowa dzieci nie trafia do szkoly w Piaskach.
Dzieci uczEszczajqce do klasy IV sq ale nie uazeszczaJqdo szkoly w Piaskach lecz do innych
szk6i w Jqdrzejowie. Pan Robak powiedzial, 2e w bielqcym roku szkolnym w obwodzie szkolny
Piaski, w Piaskach na 44 dzieci 23 chodzi do szkoly w Piaskach, a 2l do innej szkoly;
w Borkach na 16 dziecr 10 chodzi do szkoly w Piaskach, a 6 do innej szkoly; w Wolicy na 11
dzieci 8 chodzi do szkoly w Piaskach, a 3 do innej szkoly; w Kopaninach na 5 dzieci 4 chodzi do
szkoly w Piaskach, a 1 do innej szkoly. Na 75 dzieci z obwodu szkolnego w Piaskach, 45
uczeszcza do szkoly w Piaskach, a 30 do innych palc6wek. Jeheli chodzi o doplaty, to dla
wszystkich szkol przyjgte byly jednakowe kryteria. W przypadku Jasionny nie liczono dzieci
zprzedszkola, poniewa2 Gmina nie wydaje na nie zlot6wek.

Radny Marek Zygan powiedzial, 2e bgdzie glosowal przeciw, bo argumentacja go nie
przekonuje. Bronimy szkoly, w kt6rej klasa liczy 4 - 8 os6b. Pan radny Olszak wspominal
o dobru dziecka. Jako nauczyciel mam inne zdanie, bo w tak malej grupie praca wyglqda
conajmniej dziwnie. Gdyby uchwala przeszla i bylaby szkola w Potoku Wielkim Zadna z klas nie
przekraczalaby 25 os6b. Jest to normalna klasa. Na komisji powolanej przez Burmistrza radny
optowal zaradykalnqreorganizacj4 sieci szk6l. Dlaczego akurat te szkoly? Likwidujemy szkolE,
gdzie jest wiEcej dzieci, a zostawiamy szkolp, gdzie jest mniej dzieci. Wszyscy narzekaj4
2e oSwiata jest nie dofinansowana, wigc sluszn4 ide4 jest reorganizacja sieci szk6l, ale aby
zaoszczgdzone Srodki pozostaly w oSwiacie. Burmistrz odpowiedzial, ze nie zostanq w oSwiacie,
dlatego radny nie widzi sensu, bo je2eli nie bqdzie podnoszona jakoS6 ptacy szk6l, to siE to mija
z celem.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczylal pismo od Rady Rodzic6w w Piaskach
lw zalqczeniu do protokolu/.

W obronie Szkoty Podstawowej w Piaskach glos zabrali rodzice i dziadkowie dzieci
uczgszczajqcych do tej szkoly: Pan Wladyslaw Barylski, Pan Stanislaw Kurkowski, Pani
Katarzyna Wypych, Pani Jolanta tr asak i Pani Agnieszka Olszewska. W wypowiedziach
przywolywane byly argumenty przedstawione w piSmie odczytanym ptzez Przewodniczqcego
Rady.

l 0



Za

Radny Powiatu Jgdrzejowskiego Pan Henryk Michalkiewicz powiedzial, Le jako byly
burmistrz zna ten b6l, jednak zostal popelniony podstawowy bt4d: nie jednakowe kryteria.
NaleZy sip z tego wycofad i przemySle6 ponownie sprawQ.

Kierownik Jan Robak powiedzial , 2e koszty dowozu dzieci bEd4 wynosily 19 - 21 000 zt.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Rada Miejska w Jpdrzejowie glosowala nad projektem uchwaly o zamiarze likwidacji

Szkoly Podstawowej w Piaskach w celu obnizenia jej stopnia organizacyjnego:

Przeciw - 16
Wstrzymalo siE - 3
Uchwala nie zostala podjpta.

Ad. 17.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczy\a\ projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalq nr XXIU165/08 w sprawie zamraru

rozwiqzaniaZespo\u Plac6wek O5wiatowych w Piaskach, nastgpujqcqiloSci4glos6w:
Z a - 1 8
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 3
/Uchwala nr XXIII/I65/08 w zalqczenru do protokolu/.

Ad. 18.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzipla uchwalE nr XXIII/I66108 o zamiarze likwidacji

Przedszkola w Zespole Plac6wek OSwiatowych w tr ysakowie, nastEpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - I
AJchwala nr XXIII/166/08 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 19.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Wiceprzewodnicz4cy Rady Pawel Olszak podtrzymal wczeSniej przedstawione

stanowisko Klubu Radnych PSL i przypomnial,2e w tej szkole jest najniZsza doplata Gminy do
jednego ucznra w szkolach wiejskich i nrLsza ni4 w Szkole Podstawowej nr 4 - wynosi 1 035 zl.
Pan Olszak wnioskuje, aby pozostawid tq szkolp.

Radny Robert Kruk zapytal, dlaczego proponuje siE likwidowac szkolE, kt6ra ma
najnilszqdoplatE na j edno dziecko.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial,2e przedstawil propozycje szukaj4c oszczqdnoSci
w calej Gminie. Na poszczeg6lne szkoly mozna patrze(, w r6znym aspekcie: ekonomicznym,
warunkowym. To, co Burmistrz przedstawil jest wynikiem pracy komisji pracuj4cej nad tym.
Radni muszq zdecydowal, co zrobi6.

Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczTtal pismo Rady Rodzic6w w tr-ysakowie
lw zalqczeniu do protokolu/.
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Pan Grzegorz Chabior w imieniu
w dotychczasowym stopniu organizacyjnym.
bardzo dobra kadra pedagogiczna.

rodzic6w poprosil o pozostawienie rej szkoly
Rodzice boj4 sig o swoje dzieci. W szkole jest

Za

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly o zamrarze likwidacji
Szkoly Podstawowej w tr-ysakowie w celu obni2enia jej stopnia organizacyjnego:
Z a - 0
Przeciw - 19
Wstrzymalo sig - 2
Uchwala nie zostala podjpta.

Ad .20 .
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczyta\ projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalE nr XXIIVl67108 o zamiarze rczwiazania

Zespolu Plac6wek OSwiatowych w tr-ysakowie, nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:
- 2 0

Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - I
/Uchwaia nr XXIII/I67108 w zalqczeniu do protokolu/.

A d . 2 1 .
Przewodniczqcy Rady AndrzejHatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny zaproponowal, aby ze wzglgdu na obszernoSi nie

odczytywai proj ektu uchwaly.
Radni v'ryrazili zgodg.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziqla uchwalg nr XXIIVI68/08 w sprawie przyjgcia

regulaminu wynagradzania nauczycieli zatrudnionych w szkolach i plac6wkach oSwiatowych
prowadzonychprzez Gming Jgdrzej6w w roku 2008, nastgpuj4c4 iloSci4 glos6w:

- 1 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0
/Uchwala nr XXIII/168/08 w zalqczeniu do protokolu/.

Mieszkaricy Piask6w podziEkowali za pozostawienie szkoly w dotychczasowym stopniu
organizacyjnym.

Ad.22.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny poinformowal, Ze uzasadnienie jest identyczne jak

przy poptzedniej uchwale, w zwiqzku z czym nie bqdzie go odczytywal.
Uwag nie zgloszono.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny zaproponowal, aby ze wzglEdu na obszernoSi nie

odczytywad proj ektu uchwaly.
Radni wyrazili zgodg.
Rada Miejska w JEdrzejowie powzigla uchwalp nr XXIII/I69108 w sprawie przyjgcia

regulaminu zasad przyznawania, wyplacania i wysokoSci nauczycielskiego dodatku
mieszkaniowego i dodatku wiejskiego otaz zasad przyznawaria pozostalych Swiadczef
zwiqzanych ze stosunkiem pracy nauczyciela w roku 2008, nastgpuj4c4 ilo5ci4 glos6w:

Za

t2



Za
Przeciw
Wstrzymalo siq

t 7
0
0

Za

AJchwala nr XXIII/I69/08 w zal4czeniu do protokolul.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny o godzinie 1255 oglosil przerwE trwaj4c4 do
godziny 1335.

Mieszkaficy Lysakowa podzigkowali za pozostawienie szkoly w dotychczasowym
stopniu organizacyjnym.

Ad .23 .
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal uzasadnienie do projektu uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Przewodniczqcy Rady Andrzej Hatny odczytal projgkt uchwaly.
lJwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powziEla uchwalg nr XXIIVl70108 w sprawie ustalenia

najnilszego wynagrodzenia zasadniczego w l-szej kategorii zaszeregowania oraz wartoSci
jednego punktu w zlotych niezbEdnych do sporzqdzenia tabeli miesiEcznych kwot
wynagrodzenia zasadnrczego pracownik6w nie bEd4cych nauczycielami, zatrudnionych
w plac6wkach oSwiatowych prowadzonychprzez Gming Jqdrzej6w, nastEpuj4cq iloSci4 glos6w:

- 2 1
Przeciw - 0
Wstrzymalo sip - 0
/Uchwala nr XXIII/170/08 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.24.
Burmistrz Marek Wolski odczytal kolejno:

wsprawie opinii o projekcie budzetu miasta i gminy Jgdrzej6w na 2008 rok /w zalqczeniu
do protokolu/,

o prawidlowoSci prognozy kwoty dlugu dolqczonej do projektu uchwaly budzetowej na
2008 rok obejmuj4cej prognozowan4 kwotg dlugu na lata 2007 - 2017 .

Nastqpnie burmistrz Marek Wolski przedstawil autopoprawki do projektu budzetu
lw zalqczeniu do protokolu/.

Skarbnik Gminy Bohena Ciepluch przedstawila autopoprawki wynikajqce ze zmian
w klasyfikacji budzetowej, jakie mialy miejsce po opracowaniu projektu budzetu:

dzialalnoS(, - wplywy z rcZnych dochod6w - kwota 5000, bqdzie rozdzial 02001 -
gospodarka leSnaz $ 0750.

i bEdzie on przeniesiony do dzialu 756 rozdzial 75618 z tq samq kwot4 i z tym samym
paragrafem.

rozdzialu bgdzie nastqpuj4ce: skladki na ubezpieczenia zdrowotne oplacane za osoby
pobieraj4ce niekt6re Swiadczenia z pomocy spolecznej, niekt6re Swiadczenia rodzinne
orazza osoby uczestniczqcew zajpciach w centrum integracji spolecznej.

Radny Pawel Blaszkiewicz powrcdzial, 2e w projekcie budzetu dla ZWiK przewidziana jest
kwota I ml zljako doplaty do cen wody i 6ciek6w dla sp6lki. PoniewaZ na razie sp6lki nie ma,
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radny Ltwa2a, 2e jest to kwota zdecydowanie zaryZona i jest to zamro2enie pieniqdzy.
W zwi4zku ztym radny wnioskuje o:

zasobu gminy. Istniej4cy zas6b mieszkaniolvy w wielu przypadkach stanowi zagroaenie
dla zdrowia i zycia mieszkaric6w.

Sw. Trrijcy. Burmistrz wie, ze parafra otrzi.yma 660 000 z RPO na remont dachu. ksi4dz
Dziekan wyst4pil z pismem do Burmistrza o kwotp 40 000.

Burmistrz Marek Wolski powiedzial, 2e za | - 2 miesi4ce bgdzie sprawa taryf i bgdzie
dylemat, co zrobic, aby spoleczefistwo nie musialo tak duzo ptaci(,. Ten milion jest
zarezer\Nowany jako forma doplaty do taryf. Wniosek w sprawie dachu na Sw. Tr6jcy Burmistrz
popiera, ale nie chcialby zabienc tego z pieniqdzy dla ZWiK. Propozycja w tej sprawie zostanie
przedstawiona Radzie w marcu. W dniu dzisiejszym Burmistrz nie chcialby niczego zmieniac.

Przewodnicz4cy Komisji Budzetu i Mienia Komunalnego Teodor Kot powiedzial, 2e ma
nadziejE, iz projekt bud2etu spelni wsp6lne oczekiwania Rady Miejskiej, Burmistrza, jednostek
organizacyjnych, a przede wszystkim mieszkaf,c6w. Podczas prac nad projektem budzetu
Burmistrz przedstawit jego generalne zalo2enia, podzielil siE mySlami co on zawiera, jaka jest
jego gl6wna mySl. Powiedzial w6wczas, ze wyrasta on z fundament6w stworzonych przed
kilkoma laty, 2e kontynuuje linig rozwojow4 miasta i gminy, 2e zachowtje tendencje z lat
ostatnich, czyh wzrostu dochod6w, rosn4cych wydatk6w bieZqcych oraz wzrostu wydatk6w
majqtkowych, czyli wydatk6w wplywajqcych na rozw6j potencjalu ekonomicznego
i urbanistycznego miasta i gminy. Radny Kot uwaZa, ze projekt tegorocznego budzetu wspiera
rozwoj miasta i gminy we wszystkich kierunkach, w spos6b aktywny, ale zarazem racjonalny
ibezpieczny. Pojawily sip w trakcie prac komisji nad budzetem sugestie zachqcaj4ce Burmistrza
do ieszcze wigkszego zaanga2owania inwestycyjnego; do Smielszych dziataf, w kierunku
rozwoju gminy. Sugestie i zachgty podkreSlaj4 2e wigkszoS6 czlonk6w Rady mySli podobnie, 2e
lqczy pasja i zaangahowanie w projektowanie przyszlosci gminy. Stworzony wsp6lnie
z Burmistrzem projekt budzetu jest optymalny, a zarazem bezpieczny, nie przekraczajqcy
Zadnych wskaZnik6w i dopuszczalnych granic. Pan Kot podkreSlil, 2e przedstawiony projekt
budzetu, kt6rego konstrukcja jest trwala, solidna i przejrzysta, jest budzetem dobrym, bo w pelni
realistycznym. Jak kahdy bud2et, takhe ten, jest wyrazem jakiegoS mySlenia i kompromisu,
zawrera cele, kt6re dany podmiot chce realizowac Budzet Gminy Jgdrzej6w zawieratrzy gl6wne
cele: kontynuowanie rozwoju miasta i gminy poprzez naklady inwestycyjne na rozw6j
infrastruktury drogowej oraz budowg infrastruktury pod przyszle tereny inwestycyjne
w poludniowej czqSci miasta; objEcie opiek4 wszystkich sfer Zycia spolecznego;
zagwarantowanie wlaSciwego funkcjonowania miasta we wszystkich strefach przypisanych
samorzqdowi, jako zadania wlasne. Pan Kot przypomnial podstawowe wskaZniki projektu
budzetu i zwr6cil uwagQ na pozltywne opinie RIO w Kielcach oraz pozytywne opinie komisji
staiych Rady Miejskiej w Jgdrzejowie. W zwiqzku z pov,ryLszym Przewodniczqcy Komisji
Budzetu zwroctl sig do Rady o przyjgcie przedstawionego projektu budzetu na 2008 rok.

Radny Waclaw Kpdra powiedzial, 2e o rozwoju i dobrym gospodarowaniu gminy Swiadcz4
inwestycje. W budzecie na 2008 rok inwestycje zamykaj4 siE w 7 Yo. Dobrze gospodarujqce
gminy, sensownie wydaj4ce pieni4dze na inwestycje przeznaczajqz} yo, a nawet wiEcej. To jest
sedno sprawy, 2e radni w czasie uchwalania budzetu ,,szarpiq siE". To, co powiedzial radny
Blaszkiewicz o I ml zl, to brak sensownego wykorzystania pienigdzy. Przy zaloaeniu spolki
zakladamy, 2e ma generowai straty. Burmistrz chce dofinansowai dla mniejszoSci majqcej to
dobro i chc4 korzystad z wody. Trzeba dad szansg rcdzie nadzorczej sp6lki, kierownikowi; niech
pracujq niech siE wykaZ4 - zobaczymy. Tu nie ma dobrychrozwiqzah. Albo chcemy inwestycji,
albo chcemy dofinansowania. Jak dlugo nie zmienimy struktury budzetu w kierunku zwigkszenia
inwestycji, tak dlugo nie ruszymy do przodu. Proponowane inwestycje nie nalea4 do takich,
kt6re stworz4 stanowiska pracy, otworzq mo2liwoSci - s4 to inwestycje, kt6re bqd4 za sobq
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poci4gaiy kolejne naklady. Dlatego warto dziS nie przyjq(, budzetu i warlo wroci6 do niego
i przeanalizowad pod k4tem zdecydowanego zwiqkszenia inwestycji.

Wiceprzewodnicz4cy Rady Adam Czajor uwa?a,2e zostaly wybrane optymalne rozwiqzania.
Jeheli chodzi o inwestycje, to radni dziS sami ograniczyli kwoty na inwestycje utrzymuj4c dwie
szkoly. To s4 zadania wlasne gminy i taka jest potrzeba spoleczna. Przy podjgciu decyzji
o zawiqzaniu sp6lki Rada obiecala ludziom, 2e cena wody drastycznie nie wzroSnie, dlatego
zostaly zabezpieczone Srodki w kwocie I ml zl. Te Srodki nie gin4 - by6 moze nie bgdzie
potrzebna ta kwota i bgdzie mo2naj4 zainwestowa6, ale jeSli bgdzie potrzebna taka kwota a nie
bgdzie zabezpieczona, to co wtedy? Pan Kgdra jest prezesem sp6ldzielni w gminie, kt6ra
wyst4pila ze spolki bo nie chciala podnosii cen wody, a Pan KEdra sam nie chcial, aby
sp6ldzielnia placlla .v{ylsze ceny - nasi mieszkaricy te2 nie chc4 placic wlrLszych cen. Budzet
jest - jaki iest. wszyscy nad ni pracowali i wnoszenie pretensji w tej chwili jest co najmniej
dziwne.

Radny Waclaw Kqdra powiedzial,ZeWodzislaw nie przyst4pil do sp6lki, Scieki dziS kosztuj4
tam 7 zl i nie pytali nikogo, kto pokryje straty, tylko obci4Zyli miqdzy innymi sp6idzielniE.
Wiasnych Srodk6w do tego nie asygnuj4 a Pan Czajor proponuje co innego.

Radny Przemyslaw Piec powiedzial, ze radny Czajor wspomnial, ze wszyscy radni
pracowali nad tegorocznym projektem budzetu. W ubieglym roku zeszloroczny budZet zostal
okre5lony jako stagnacja, natomiast spos6b przygotowania tegorocznego budzetu i podejScie do
budzetu w tym roku radny uwala za totalnqklgskE. Radny uwaLa, 2e nie bylo wystarczajqcych
konsultacji w zakresie treSci proponowanych i przedlozonych dziS do glosowania, nie bylo ani
jednego wsp6lnego posiedzenia komisji. Ponadto radny nie zapoznal siq z 2adnym z wniosk6w
soltys6w i rad soleckich, podobnie jak radni zjego klubu. P6ltora roku temu, po wyborach,
radny odnosil wrahenie, 2e radni bgd4 w stanie zabezpieczyc przyszloic mieszkafic6w,
przyszloi(, dziecr,poprzez konkretne inwestycje. Pan Piec nie widzi 2adnej koncepcji odnosz4cej
siq do promocji i rozwoju turystyki na terenie miasta i gminy; jest tam 60 000 zl i Burmistrz mial
problemy z okreSleniem na co zostanie spo2ytkowana ta kwota. Przez ostatni rok radni mieli
wiele czasu, aby zastanowii siE nad istotnymi problemami takimi jak targowica zwierzEca, zalew
miejski, czy kwestiamr zwr1zanymi z rozwojem mlodzie?y. Dlatego radny uwa2a,2e ten budzet
j est j eszcze gorszy nrL zeszloroczny .

Radny JanZigbrnski wnioskuje o:

,,Potok Wielki do stacji PKP 350 mb. Przez Potok Wielki przebiegajq trzy drogi
powiatowe, jedna zostala zrobiona ze Srodk6w zewngtrznych. Droga do stacji to droga na
kt6rej poSrodku jest p6ltora metra asfaltu, aresztato drobne kamyczki. Na drugiej drodze
powiatowej jest mostek, kt6ry w kaZdej chwili mole sig zawali6. Dlatego radny zwraca
siE z wnioskiem o dopisanie tego zadania. Radny prosi, aby nie dzieli( mieszkaric6w na
tych, kt6rzy maj4 swoich przedstawicieli w koalicji i w opozycji, bo to nie jest wina
mieszkafic6w.

Radna Janina Szreniawa wnioskuje, aby z doplaty do sptilki zwipkszyd Srodki na ul.
Kopernika o 30000 zl, na chodnik przy ul. G6rnej o 30000 zl. Radna Szreniawa dodala, 2e na
dostosowanie plac6wek slu2by zdrowia jest jeszcze 4 lata. Na ten cel jest 300 000 zl. Radna
prosi, aby przenieSi te Srodki na kanalizacjg ul. Zielonq i drogg.

Burmistrz Marek Wolski przypomnial, 2e projekt budzetu radni maj4 od listopada.
Co do POZ Burmistrz wczoraj uzyskal wiadomoSd, 2e ukazalo sig rozporzqdzenie przedlulajqce
do 2012 roku obowi4zek dostosowania plac6wek. S4 opracowane kosztorysy; zostanie 248 000.
Trzeba siE zastanowil, czy zaczqc dostosowywanie. JeAeli radni zdecydujA 2e nie bgdzie
to robione w tym roku, na nastgpnej sesji Burmistrz przedstawi propozycje. Dostosowanie
wszystkich obiekt6w bEdzie kosztowalo okolo 650 000. Nale2y zastanowid sig nad prywatyzacj4
podstawowej opieki zdrowotnej i w6wczas pieniqdze byly by do podzialu.

Radny Zdzislaw Adamczyk wnioskuje o ujgcie w budzecie nastqpuj4cych pozycji:
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Srodki na ten cel radny proponuje zabra(, ze Srodk6w zaplanowanych dla ZWiK. Radny dodal.
2e problemy wsi nie s4 rozwiqzywane od wielu lat w zwiqzku z czym pojawiaj4 siq glosy, aby
oddzieli6 wieS od miasta i utworzy6 gming wiejsk4 co pozwoli na reahzacjq potrzeb
mieszkaric6w wsi.

Soltys wsi Jasionna Pani Wanda Marcinkowska zwracaj4c siq do Pana Adamczyka
powiedziala, ze jest radnym r6wnie2 Jasionny, gdzie takle s4 potrzeby.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny powiedzial, 2e poniewaZ iest wniosek
Przewodniczqcego Komisji Budzetu o przyjgcie budzetu w wersji zaproponowanej przez
Burmistrza z uwzglgdnieniem autopoprawek Burmistrza,bpdzie on glosowany jako pierwszy.

Radny Jan Adamus zwr6cil uwagq na $ 11 ust 3 uchwaly budzetowej, gdzie jest
upowaznienie dla Burmistrza do dokonywania zmian w ramach dzialu. Radny uwaaa,
ze powinien by6 zapis,,w ramach danego dzialu", poniewaZ to zmienia istotq rzeczy.

Radny Jan Zigbiflskr zapytal, czy ma rozumied, 2e jego poprawka nie bqdzie glosowana.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odpowiedzial, 2e jeaeli zostanie przeglosowana

uchwala budzetowa w wersji zaproponowanej przez Burmistrza, to zgodnie ze Statutem
poprawki nie bgd4 glosowane.

Radny Ziqbiflski poprosil, aby odni6sl sig do tego mecenas Zagala i dodal, 2e ztego wynika,
12 przy uchwalaniu budzetu paristwa gdzie s4 setki poprawek, zadna z nich nie powinna byc
glosowana.

Radca prawny Pan Wieslaw ZagaLa powiedzial, 2e nie mo2na por6wnywai uchwalania
budzetu paristwa do uchwalania budZetu gminy. Statut m6wi, 2e jako pierwszy ma byi
glosowany wniosek najdalej id4cy. Je2eli uchwala zostanie przyjgta, nie bEdzie glosowania nad
poprawkami.

Radny Jan Zigbifrski powiedzial, 2e do tej pory taka praktyka nie byla stosowana. Radni
opozycji byli traktowani zupelnie inaczej i poprawki byly glosowane.

Radca prawny powiedzial,2ebyc moze wynikalo to wlaSnie z glosowania wniosk6w najdalej
id4cych. W tym przypadki nie ma wqtpliwo5ci, bo najdalej id4ce jest to, co zaproponowal
Burmistrz.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal $ 39 Statutu Gminy Jgdrzej6w i dodal, ze jest
wniosek Przewodni czqce go Komisj i BudZetu.

Radny Waciaw KEdra powiedzial, 2e w ubieglym roku uklad polityczny w Radzie byl inny
izacytowal slowa radnego Czajora:,,Uwzglqdniaj4c proponowane zmiany jest konieczne, aby
budzet stal siq budzetem rozwoju". W zwi4zku z Wm dzil naleZy da6 szansE radnym i glosowa6
nad poprawkami. Radny Kgdra wnioskuje, aby w ramach Srodk6w na dostosowanie
oSrodk6w zdrowia uwzglpdnid kwotg 10 000 zl na opracowanie dokumentacji i kosztorysu
rozbudowy oSrodka zdrowia w Rakowie.

Wiceprzewodniczqcy Rady Adam Czajor podziEkowal radnemu Kgdrze za uznanie
ipowiedzial,2e jego spos6b mySlenia jest prawidlowy wiqc radny Kqdra bqdzie popieral jego
pomysly.

Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny odczytal projekt uchwaly
autopoprawek.

Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalq nr XXIII/I71108 w
budzetu miasta i gminy na 2008 rok, nastEpujqcq iloSciq glos6w:

z uwzglqdnieniem

sprawie uchwalenia

Za
Przeciw

-  1 1
- 1 0

Wstrzymalo siE - 0
llJchwalanr XXIilll71/08 w zalqczenru do protokolu/.
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Ad.25 .
Radna Janina Szreniawa powiedziala, 2e mieszkanc6w nurtuje sprowa szpitala. Media nagloinily na calcl Polskq,

tylko radni nie wieclzq" co siq dzieje. Radna Janina Szrenicrwa pyta, czy Burmistrz wie, co siq dzieie w s:pitalu.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e jest w stalym kontakcie ze Starost4 kt6ry

zapewnia, Ze szpital bEdzie. Dyrektor zostanie zaproszony na posiedzenie rady spolecznej ZPOZ,

gdzie zostanie poproszony o wskazanie, gdzie pacjenci podstawowej opieki maj4 sig leczyc.

Radna Janina Szreniawa pyta, co to za namioty sc1 postawione w mie(cie? Czy malo sklep6w mamy? Namioty

popostawiane - to trzeba byto stolik6w,nie lih,uidowat, bo tam byly du1e pieniqdze. Na Parlyzant6w jest postawiony

na kawalku zieleitca, to moie Parafia Swigtei Tr6jcy by parkingwydzier2awila.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial,2e jest to dwutygodniowa sprzedaZ i gmina ma

ztego pieniqdze.

Radny przemyslaw Piec z uwagi na wzmo2ony ruch na skrzy1owaniu ulic Glowackiego i Murawiec uwaia, i2 iest
koniecznoit zamontowania tam znaku ,,Stop" przy wyjeidzie z ul. Murawiec. Powstaly obiekt handlowy

spowoclowal zwiqkszenie ruchu w tym rejonie miasta. lV tym roku bylo tam juz kilka wypadk6w, kierowcy jeid2q

ia pamiqt. W zwiqzku z D)m, ,e kierowcy parkujq auta gdzie popadnie widocznoit iest bardzo ogranic:ona-

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze propozycja zostanie skierowana do Komisji

Porz4dku celem zaopiniowania.

Radny Marek Zygan przypomnial, Ze w ubieglym roku zostal zdewastowany slup ogloszeniowy na skrzy2owaniu ulic

Chribrego i Pizypkowskiego. Zamontowana tablica ogloszen jest mala; powierzchnia reklamowa slupa byla du2o

wiqksza. Radny pyta, czy moina zamontowat tam ten slup, ewentualnie zakupic nowy, spelniaiqcy tq rolq.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e slup nie nadawal siQ do u2ytku' Jest

koncepcja, aby zakupi6 nowe slupy i na pewno taki slup pojawi sip tam.

Radny Marek Zygan uwaia, 2e dobrze siq stalo,

uciqiliwoiciq jest parkowanie samochod6w na

zmierzajqce do ronviqzania tego problemu.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e
mandat6w.

StraZ Miejska robi co moze; jest bardzo du2o

Radny Zyganuwaza,Ze jest to wsp6lny problem i wsp6lnie trzeba go rozwrqzac.

Rartny Zctzisluw Adamczyk powieclzial, 2e poniewa2 na ostatniei sesji nie otrzymal oczekiwanei odpowiedzi, pyta

jeszcze raz, bardzo precyzyjnie: czy zostal zloiony wniosek na pozyskanie lrodk6w uniinych na wymianq eternitu,

kr6ry znajcluje siq na dachach budynk6w, a kt6ty musi znikncl' do 2032 roku.(...).

W imieniu Burmistrza naczelnik Wojciech Abramowicz odpowiedzial, 2e Zwi4zek

EKOLOGI A zawarl umowQ z wykonawc4 na opracowanie programu utylizacji azbestu miqdzy

innymi z terenu Gminy Jqdrzej6w. Program bqdzie opracowany do kofca wrzeSnia' Taki

prog.u- jest podstaw4 do ubiegania siq o Srodki z jakiejkolwiek instytucji finansuj4cej.

W UuAZecie, w Gminnym Funduizu Ochrony Srodowiska jest zabezpieczona kwota miEdzy

innymi na utylizacjg wyrob6w azbestowych.

Raclny Zdzislaw Aclamczyk pyta, czy nie byloby zasadne wydzielit plac na terenie naszei gminy' aby mieszkaricy

mogli zapasy niepotrzebnego eternitu zwozit w iedno mieisc ("')'

W imieniu Burmistrza naczelnik Wojciech Abramowicz odpowiedzial, 2e dwoch

przedsiqbiorcow zamrerzalo zlokalizowai punkt magazynowania azbestu na terenie osiedla

mieszkaniowego. Zgodme z obowi4zuj4cymi przepisami przedsigbiorcazaimujqcy sig utylizacj4

wyrob6w azb-stowych zabiera odpady bezpoSrednio z miejsca ich powstania do miejsca

ortut".rrr.go skladowania, chyba 2e posiada zgodq na magazynowanie tych odpad6w

nazabezpieczonym terenie. Zadna z proponowanych przez przedsiEbiorc6w lokalizacji

nie odpowiadala podstawowym kryteriom zachowania bezpieczeitstwa. Kazda zainteresowana

osoba w lJrzEdzie Miejskim w Jqdrzejowie otrzyma informacje na temat miejsc skladowania

i2 zostal wybudowany wjazd do Urzqdu Mieiskiego i LO, ale wielkq

wjeidzie w spos6b tarasujqcy ten wiazd. Radny prosi o dzialania
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odpad6w azbestowych oraz wykaz uprawnionych podmiot6w zajmuj4cych siQ utylizacjE
wyrob6w azbestowych.

Radny Zdzislaw Adamczyk pyta, czy bylaby mo2liwoit, nie czekajqc wiosny, zasypat dziury na ul. Kr4nuei kolo

rzeki Brzeinica. Jest to bardzo wqska uliczka i aby siq minqt trzeba zje1dZat na pobocze.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedziaL, ze zostanie to sprawdzone i jeZeli s4 du2e dziury,
to bpdqlatane.

Radny Waclaw Kqdra przypomnial, 2e w ubieglym roku Rada pctdjqla uchwalq o przekazaniu gruntu dla firmy
Dragon Boiler pod inwesQcje. I( roku ubieglym i w tym roku na to zadanie sqw bud2ecie znaczne lrodki. Radny
pyta, jaki dzi{ jest stan prawny przekazania tych grunt1w jak r6wnie2 rozpoczqcia tei inwestycii.(...).

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, ze ta dzialka mieSci siq poSrodku miEdzy
Euroubojnia, a ogr6dkamr dzialkowymi. Gmina musi wykupid tereny i zgodnie z umow4 do
korica czerwca wybudowad tam drogg. Grunty w wiEkszoSci s4wykupione, ale nie wszystkie.
Trwaj4 rozmowy i do korica lutego zostan4 sfinalizowane, a jeileli nie, to w marcu. W6wczas
gmina przyst4pi do budowy drogi, kt6ra w przyszloSci bqdzie siE l4czy6 z ul. Partyzantow.
Gmina placi 5 zllm' i tu pojawiaj4 sig problemy, bo wlaSciciele chcqwy2szych stawek.

Radny Tadeusz Lesiakowski pyta, kto odpowiada za utrzymanie ulicy Pilsudskiego i czy iest monitorowana iakoit
pracy firmy. Dzii rano 2adnaforma zajmujqca siq utrzymaniem zimowym na tei ulicy nie byla.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e prace te wykonuje firma Bio Natura. Ul.
Pilsudskiego jest ulic4 pierwszego stopnia odSnie2ania. Jeleli bylo Slisko, jest to btad i bgdzie
pilnowane, aby siq to nie powt6rzylo.

Radny Krzysztof Swietlik ponownie pyta o przystanek w N-ysakowie Kawqczyriskim, I'ysakowie Drugim i Lysakowie

pod Lasem. Byt wsp6tny przystanek; radny nie wie, kto go zabral. Radny informowal wczeiniei Burmistrza o tym, Ze

wlaiciciel gruntu nie wyrazil zgody. Radny pyta, co w tym temacie Burmistrz zrobil.

Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial, 2e Zarzqd Dr6g Powiatowych wyrazll zgodg na

umieszczenie przystanku, wlaSciciel dziatki nie wyrazil zgody. Jak zostanie znalezione miejsce,
zostanie ustawiony przystanek.

Ad.26.
Posel Maria Zuba podzigkowala za zaproszenie na sesjE. Powiedziala, 2e sprawy

samorz4dowe se jej bliskie. Poruszyla problem zapewnienia w budZecie pafstwa na 2008 rok

Srodk6w dla Wojew6dztwa Swigtokrzyskiego. Pani Posel zadeklarowala chE6 wsp6lpracy

z samorzqdem Gminy JEdrzej6w.
Pan Wladyslaw Barylski podziqkowa\ zapodjEcie slusznych decyzji na dzisiejszej sesji.
Radny Marek Zygan przypomnial, 2e w czasie uroczystoSci obchod6w SwiEta Miasta

byla przedstawiona pigkna prezentacja i zapytal, czy nie mo2na siq pochwalid r6wnie2 Muzeum

Zegarow, Kolejk4 - tego nie bylo w prezentacji.
Burmistrz Marek Wolski odpowiedzial,2e bylo wiele pomysl6w. Chodzilo o to, aby film

byl kr6tki i przede wszystkim pokazywal stary Jgdrzej6w.. Na podstawie tego filmu bEdzie

zrobiona pl1.ta promocyjna, kt6ra bgdzie rozdawana migdzy innymi w punkcie informacji

turystycznej, jaki powstanie w rynku.
Przewodni czqey Rady Andr zej Hatny :

lw zalqczeniu do protokolu/,

Pana Swierkowskiego lw zalqczeniu do protokotu/,

zainteresowani umieszczeniem swoich zdjgc na stronie internetowej Urzgdu Miejskiego
mogqzlo2y6 je w wersji cyfrowej do Biura Rady Miejskiej,
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o podanie proponowanych dni i godzin pelnienia dy2ur6w.

Ad.27.
Przewodnicz4cy Rady Andrzej Hatny o godzinie 150s zamkn4l obrady XXIII sesji Rady

Miejskiej w JEdrzejowie.

Protokolowala

l ;  (

Teresa Borowskct

Przewodniczqcy
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